

ИНОСТРАННОЕ ПРЕДПРИЯТИЕ  
ОБЩЕСТВО С ОГРАНИЧЕННОЙ  
ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ  
«TAIBA LEASING»

FOREIGN COMPANY  
«TAIBA LEASING»  
IN THE FORM OF LIMITED  
LIABILITY COMPANY

ПРИКАЗ № 5 -Δ/с

ORDER No. 5 -Δ/с

г. Ташкент «01» мая 2018 г.

Tashkent city May 01, 2018

О продлении полномочий  
Генерального директора

Prolongation of the term of the  
General Director

На основании Решения  
Наблюдательного Совета ИП ООО  
«TAIBA LEASING» («Компания») продлить полномочия **Кадырова Баходира Садыковича** на должности Генерального директора Компании с 01 мая 2018 года до 30 апреля 2019 года.

On the basis of the decision of the Supervisory Board of the FC «TAIBA LEASING» LLC («Company») to prolong the term of **Kadirov Bakhodir Sadikovich** in the position of General Director starting from May 01, 2018 until April 30, 2019.

Ответственность за сохранность круглой печати, углового штампа и учредительной документации возложить на **Б.С.Кадырова**

**Kadirov B.S.** shall be responsibility for safety of the round seal, letterhead stamp, and foundation documents.

Основание: Протокольное решение Наблюдательного Совета Компании №. TL2018-MSB-37/2 от 30 апреля 2018г. и Трудовой договор №\_ от «01» мая 2018 г.

On the basis: Resolution of the Supervisory Board of the Company No: TL2018-MSB-37/2 dated April 30, 2018 and Employment Agreement No. \_\_\_ dated May 01, 2018.

Председатель Наблюдательного  
Совета Компании

Chairman of the Supervisory Board  
of the Company

Ehsan Diljore

